
Protokół

z kontroli kompleksowej przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej
w %pólnie Krajeńskim w dniu 16 kwietnia 2025r. w MLKS ,,Krajna"

w Sępólnie Krajeńskim.

1. Kontrolę przeprowadziła Komisja Rewizyjiia w składzie:

1)
2)
3)
4)
5)
6)

Robert Sieg - Przewodniczący Komisji;
Ksenia Wirkus - Zastępca Przewodniczącego Komisji;
Jadwiga Bukolt - Członek Komisji;
Dariusz Pieczywek - Członek Komisji;
Piotr Warmiński - Członek Komisji;
Kajetan Wiese - Członek Komisji.

2. Podmiot kontrolowany - MLKS ,Krajna" w Sępólnie Krajeńskim ul. Cliojnicka 19. Czynności
kontrolne zostały dokonane przy udziale Wiceprezesa Pana Tomasza Aderjahna oraz księgowej
Pani Anny Gołaś.

3. Kontrola rozpoczęła się w dniu 16 kwietnia 2025r. o godz. 13.30 i zakończyła w tym samym
dniu o godz. 14.30.

4. Zakres kontroli:

- rozdysponowanie dotacji przekazanej przez gminę do klubu za 2024r.

Dane objęte zakresem kontroli stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Pan Aderjahn zaznaczył, że największe środki pochłania sekcja piłki nożnej, z czego duż4 część
stanowią koszty transportu. Zaznaczył napływ dużej liczby młodzieży do poszczególnych sekcji,
obecnie członków MLKS ,,Krajna" jest około 250. Pan Warmiński zapytał o trenerów. Pan Aderjahn
odpowiedział, że w samej piłce nożnejjest ich ośmiu, a razem chyba piętnastu-szesnastu, są zatrudnieni
na umowy zlecenia. Pani Bukolt zapytała o koszty własne , czy są to obiekty wynajmowane od Centrum
Sportu i Rekreacji. Pan Aderjahn odpowiedział, że w tych kosztach jest 98% obiektów od CSiR, ponadto
były prowadzoiie zajęcia w liceum oraz korzystano ze sztucznej płyty w Tucholi. Pan Sieg zapytał, czy
powstanie sztucznego boiska na miejscu obniżyło koszty. Pan Aderjahn odpowiedział, że boisko i tak
trzeba wynająć, odeszły jedynie koszty transportu. Pan Warmiński zapytal czy są jakieś ulgi ze strony
CSiR. Pan Aderjahn odpowiedział, że członkowie MLKS ,,Krajna? mogą bezpłatnie korzystać z siłowni.
Pan Sieg zapytał o działalność gospodarcz4 tj. prowadzenie kuchni i stołówki. Pan Aderjahn
odpowiedzial że w ostatnich latach w tym zakresie jest ujemny bilans. Pani Wirkus zapytała o składki
członkowskie. Pan Aderjahn odpowiedzial że wynoszą lOOzł rocznie od osoby dorosłej i 50 zł od
młodzieży, rocznie jest to suina około 20tys.zł Pan Sieg zapytał o koszty w porównaniu do
poprzedniego roku. Pan Aderjahn odpowiedział, że koszty są większe, wszystko drożeje, a zwłaszcza
transport, klub korzysta w tym zakresie z usług ZTiU i prywatnego przewoźnika z Piaseczna. Pan Sieg
zapytał o sekcję żeglarską. Pan Aderjahn odpowiedział, że jest trudno zakupić sprzęt, zakup łodzi to
duże środki. Pan Pieczywek zapytał o koszt wynajmu sali. Pan Aderjahn odpowiedział, że koszt jest
liczony od osoby, w tej cenie jest uwzględniony wynajem. Pan Warmiński zapytał o zakwaterowanie
uchodźców z Ukrainy. Pan Aderjahn odpowiedziai że jest obecnie 12-13 osób, a było ponad 90 osób,
te osoby raczej pozostaną, jest na nie przekazywana dotacja. Pani Wirkus zapytała tzw. wpisowe na
zawody. Pan Aderjahn odpowiedział, że jest na turnieje indywidualne w tenisie stołowym, w
podnoszeniu ciężarów, w sekcji szachowej i podczas regat żeglarskich, nie jest to duży dochód. Pan
Warmiński zapytal czy na podnoszenie ciężarów są jakieś środki z ceiitrali. Pan Aderjahn odpowiedział,
że gdy był tam przedstawiciel naszej gminy, to pozyskano sprzęt. Pan Sieg zapytal czy są pomys§ na
poszerzenie sekcji. Pan Aderjahii odpowiedział, że nie, MLKS ,,Krajna" jest chyba jedynyi'n klubem w
województwie, który posiada tyle sekcji, to bylyby dodatkowe koszty. Pan Sieg zapytał o potrzeby. Pan
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Aderjahn powiedział, że w ubieg§m rok?i zabrakło troc% środków do obiektów, dobrze by było, aby
gi'nina pokryła te koszty, maksymaliiie to około 10 tys. zŁ Zaziiaczyl że wszystkie obiekty są
wynajmowane, do klrib?i należy tylko przystań żeglarska. Komisja zasugerowała, aby w tej sprawie
złożyć wniosek do projektu budżetu gminy na 2026r.

Komisja, po przeprowadzeni?i koiitroli, w szczegó]ności po zapoznani?i się z okazaiią dokumentacją oraz
udzielonymi wyjaśnieniami, nie stwierdziła żadnycli nieprawidłowości w rozdysponowaiiiu dotacji
przekazanej przez gminę za 2024r.

Wobec powyższego nie wypracowano żadnych wniosków i zaleceń.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1, Robert Sieg - Przewodniczący

2. Ksenia Wirkus - Zastępca Przewodniczącego

3. Jadwiga Bukolt - Członek

4. Dariusz Pieczywek - Członek
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5. PiotrWarmiński -Członek

6. Kajetan Wiese - Członek

prqtogołował:
TdrMsz Dix
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